

Referat af møde i vandværkets bestyrelse den 13. juli 2017 kl. 18.30.

Tilstede: Kasser Liselotte Pedersen, Best. Medlem Hassan Hegazzi og Formand Jens Dahmani, Best.medlem Preben Lindekron

Afbud: René Sivers (Ferie men er dog blevet briefet omkring indholdet af dette møde)

Referent: Jens

1. Formandens orientering:

- Vi har fået en rammeaftale på plads med Krüger. Den skal forfines med natforbrug for hvert 15. minut og deraf fokus på målinger generelt.
- SHT som udførende virksomhed på gravearbejde og ledningsarbejder.
- Der har været 1 stort brud ved Kollerup -området og dette blev håndteret på godt 6 timer. Fra konstateringen til at der var vand igen. Flot indsats fra blandt andet SHT og Hassan.
- Vi får igangsat arbejder omkring tjek af samtlige hovedstophaner til vort forsyningsnet. Dette er nødvendigt fordi nogle er meget gamle og derfor sårbare. Ved nedbrud kan vi derfor bruge for lang tid på at lukke og sikre nye ledninger kan etableres.
- Har afholdt møde omkring NEM sms og det er sat i gang. Dato for opstart kommer snarest. Særligt efter det brud på ledninger er dette bydende nødvendigt at få sat på plads.
- Har haft møde med BWT sammen med Hassan omkring blødgøringsanlæg. Vi kan få tre løsninger – en til det private hjem – en til den store boligforening – et centralt anlæg til vandværket. Vi afventer tilbud fra BWT på alle tre løsninger og træffer derefter beslutning om hvilken vej vi skal vælge.
- Vagttelefonen ringer i stor grad med kontakt fra andelshavere som har fået opkrævninger. Disse henvises til at skrive på mail da vi ofte behøver dokumentation og at vi fra vagttelefonen ikke kan understøtte administrative adgange til fagsystemer.
- Vores hjemmeside har undergået lidt opdateringer som har fjernet evt. "døde links".
- HOFOR aflæser den 31.08. hvert år hvilket de har skrevet ud til vores forbruger at vi har accepteret dette. Det har vi i VSVF IKKE! Men vi kan godt se det smarte i at få en fil fra dem med data således vores forbrugere kun skal aflæse en gang. Vi har tilbudt HOFOR det samme fra os. Men det har ikke haft interesse. Vi har været i kontakt med dem via vores kasser og informeret om det u hensigtsmæssige ved deres kommunikation og HOFOR beklager at have misforstået vores aflæsningsdatoer uden at have kontrolleret dette med VSVF.
- VVS vi skifter målere efter den 30/9 og vi har fået lavet en aftale med en ny leverandør da de gamle ikke længere ville yde den service. Vi tager kontakt til KAMSTRUP og hører om ikke vi kan teste af i 3 kvarterer heraf 2 i den nordlige del samt en på strandsiden. Der er der allerede målere som falder for grænsen på 6 år og dermed skal skiftes.

3. Kassererens orientering:

- Regnskabet ser fornuftigt ud. Særligt fordi udgiften at drive vandværket er faldet markant. Dette er planlagt da vi jo har fjernet omkostningerne til vandbestyrer.
- Liselotte bruger rigtigt meget tid på mails og opkrævninger. Det er pt. fuldtidsjob grundet udsendelse af oprævninger. Det giver også trafik på vagttelefonen.
- Jens bad Liselotte om at vi fastholder de interne omkostninger til administration da vi pt. ikke er klar til at outsource dette. Dog er vi undervejs med at afsøge varig løsning på dette også.

4. Orientering fra bestyrelsens faste arbejdsgrupper:

- Vi arbejder pt. på både blødgøring, sms, digitale målere samt at få overblik over kommende vedligeholdelsesplan.
- Letbane er vi inviteret til møde den 12. september kl. 08.30, Metrovej 5, 2300 Kbh. s. Preben og Jens deltager.

5. Udviklingsinitiativer:

- Digitale målere som også nævnt ovenfor.
- Blødgøring af vand. Vi har besøgt og tjekket den gode funktionalitet på et anlæg ved Østerbro.
- Udvikling af leverandørsamarbejde. Er færdig og igangsat.

6. Henvendelser / sager:

- Vi har pt. ingen sager udover at HOFOR er kommet til at tage os til indtægt for aflæsning i vort område uden vi er blevet hørt. De har beklaget.

7. Nye møde datoer:

Næste møde afholdes den 31. august kl. 19.00.....

8. Eventuelt:

Intet...

H. Hegazy

Preben

J. Jens

Mikkel